

The School of Governance and Politics of MGIMO University and the University of Macerata (Italy), one of the oldest and most honourable universities in Europe, have been closely cooperaing in implementing a multifaceted research and educational programme for many years.

As a result of this cooperation, hundreds of MGIMO and Macerata students have been involved, on a reciprocal basis, in annual and semi-annual educational programmes launched by each of the universities and have gained new knowledge and practical skills in governance, politics and economics. Our friendly cooperation is developing at a fast pace, and we hope that very soon we will be able to award double degree diplomas to our brightest students.

At the same time, I am sure that cooperation between our two universities makes its contribution to friendly relations between our countries.

Anatoly V. Torkunov President of MGIMO University, Academician of the Russian Academy of Sciences

Вступительное слово

Факультет управления и политики МГИМО МИД России и один из старинных и почетных университетов Европы Университет Мачерата (Италия) уже много лет в тесном контакте осуществляют многоаспектную научно-образовательную программу.

Сотни студентов МГИМО и Университета Мачераты прошли годовые и полугодовые стажировки друг у друга, обогатились новыми знаниями и профессиональными навыками для работы в сферах управления, политики и экономики. Наше дружественное сотрудничество динамично развивается и, надеемся, очень скоро мы достигнем уровня выдачи двойных дипломов нашим самым успешным студентам.

Одновременно уверен, что наше сотрудничество двух наших Университетов вносит свою лепту в укрепление дружбы между нашими странами.

Ректор МГИМО, академик Российской Академии Наук Торкунов А.В.

Nº4(41)/2016